

TDA News

TDA PARTICIPATES "POLITICAL  
ECONOMY AND GOVERNANCE"  
CONFERENCE IN LONDON

اليوم التالي تشارك في مؤتمر الاقتصاد  
السياسي والحوكمة بلندن



On 05-12-2018, The Day After association represented by its Executive Manager Mr. Mutasem Al-Syoufi , participated in "Political Economy And Governance in Syria" conference, held by ISE within the events of conflict research programme. The conference brought together a group of academics and experts, students and businessmen as well as policy makers from several European countries, Canada, and the United Nations [Read More.](#)

شاركت مؤسسة اليوم التالي ممثلة بمديرها التنفيذي السيد معتمد السيوفي في "مؤتمر الاقتصاد السياسي والحوكمة في سوريا" والذي أقيم بلندن بتاريخ 05-12-2018. المؤتمر أشرفت على تنظيمه كلية لندن للاقتصاد والعلوم السياسية.. ضمن فعاليات برنامج أبحاث الصراع في سوريا [اقرأ المزيد](#)

TDA PARTICIPATES LAUSANNE  
FOURTH MEETING - SWITZERLAND

اليوم التالي تشارك في اجتماع لوزان  
الرابع سويسرا



On 23-10-2018, The Day After Association represented by its Program Manager Mr. Abbas Al-Mousa, participated in Lausanne fourth meeting organized by the Dutch and Swiss Foreign Ministry, in Lausanne Switzerland. The meeting was held with the presence of more than 30 Syrian organizations and a number of government representatives and ministries of foreign affairs. [Read More.](#)

بحضور نحو 30 منظمة سورية وعدد من ممثلي الحكومات ووزارات الخارجية شاركت اليوم التالي ممثلة بمدير البرامج السيد عباس الموسى، في الاجتماع الرابع الذي نظمته كل من وزارة الخارجية الهولندية . والسويسرية في مدينة لوزان -سويسرا بتاريخ 2018-10-23.. [اقرأ المزيد](#)

Safeguarding Official Documents  
حفظ الوثائق الرسمية



TDA's Safeguarding Official Documents team finished scanning courts records in Akhtar in city, North Aleppo, and Qalat Al-Madiq in Hama countryside. After 3 months of work, TDA team scanned 60533 document of court records in Akhtar in. While in Qalat Al-Madiq, 28300 records were scanned..

[Read More.](#)

أنهى فريق اليوم التالي العمل على حفظ سجلات المحاكم في مدينة أختارين شمال حلب، وقلعة المضيق بريف حماه. حيث قام فريق العمل خلال ثلاثة أشهر بمسح ضوئي لـ 123066 وثيقة في أختارين. و 56600 وثيقة في قلعة المضيق.. [اقرأ المزيد](#).

## Syrian Women Survivors مشروع الناجيات السوريات

### TDA HOLDS TWO WORKSHOPS FOR SYRIAN WOMEN SURVIVORS IN TURKEY اليوم التالي تقيم ورشتين للناجيات السوريات من الاعتقال في تركيا



On 8th & 15th, December, TDA held tow separate workshops, in Gaziantep & Istanbul, Turkey, for 17 former women detainees, with the cooperation of LDHR ( lawyers and Doctors for Human Rights), as part of TDA's inventive Syrian women project SWS.

SWS coordinator Hanan Halimah started both workshops with a brief about TDA association, and explained the project's goals and previous activities. LDHR lawyer and trainer, Nadin Aubaideen, talked in details the types of human rights, legal sources which protect human rights, violation of human rights, torture, the difference between human rights law and international humanitarian law human rights... [Read More.](#)

أقامت اليوم التالي ورشتين منفصلتين في الـ 8 و الـ 15 كانون الاول، بمدنيتي غازي عنتاب واسطنبول على التوالي، بمشاركة 17 ناجية من معتقلات النظام السوري، بالتعاون مع منظمة أطباء ومحامون من أجل حقوق الانسان. كجزء من نشاطات مشروع الناجيات السوريات.

منسقة المشروع حنان حليلة، قدمت تعريفاً حول مؤسسة اليوم التالي واهداف المبادرة وانشطتها السابقة. تلاها شرح مفصل للمحامية والمدرية نادين عبودين من منظمة اطباء ومحامون من أجل حقوق الانسان، حول انواع حقوق الانسان والاسس القانونية تتركز عليها وانواع انتهاكات حقوق الانسان والفرق بين حقوق الانسان والقانون الدولي الانساني.. [اقرأ المزيد](#).

## Communicators مسؤولو التواصل

## "WHICH CONSTITUTION DOES SYRIA NEED?" TDA'S DISCUSSION PANEL IN MAARAT ALNOMAN IDLB COUNTRYSIDE

اليوم التالي تعقد جلسة نقاش "أي دستور تحتاجه سوريا؟" في معرة النعمان بريف إدلب



On 12, November, TDA held a discussion panel, in Maarat Al-Noman, Idlib countryside, on its survey report issued last July, titled: which constitution does Syria need?, in participation with jurists, law activists, civil society workers, development centers members, and representatives of the Syrian Interim government.

TDA Communicator Bayan Rehan gave a presentation, explaining the way the survey report was conducted, results and outcomes, and its main conclusion, followed by an open discussion about the survey results, and the current priorities of the political process.. [Read More.](#)

أقامت مؤسسة اليوم التالي، جلسة نقاش في معرة النعمان بريف ادلب، حول استطلاع الرأي الذي أصدرته في تموز الفائت بعنوان أي دستور تحتاجه سوريا؟ بمشاركة شخصيات قانونية وحقوقية، وعاملين في المنظمات المجتمع المدني ومراكز التطوير والتنمية اضافة لممثلين عن الحكومة الداخلية المؤقتة. وذلك في 12 تشرين الثاني وعرضت مسؤولة اليوم التالي بيان ريجان، شرحاً موجزاً لاستطلاع الرأي الصادر عن المؤسسة وأبرز نقاطه ونتائجه، تلاه نقاش مفتوح بين الضيوف حول نتائج الاستطلاع وأولويات العملية السياسية الراهنة. [اقرأ المزيد](#)

## "Women's Rights and Elections" TDA's Seminar In Ariha Rural Idlib

"المرأة وحق الترشح للانتخابات" .. جلسة نقاش اليوم التالي في أريحا بريف إدلب



TDA team held a dialogue session titled "Women's rights and elections" attended by 15 participants from of women offices members, local councils members, political committee, and Idlib council, in Ariha, Idlib countryside. Aimed to empower women, and support their rights to stand for elections, based on the laws of the local administration... [Read More.](#)

عقد فريق اليوم التالي في أريحا بريف ادلب، جلسة حوارية بعنوان "المرأة وحق الترشح للانتخابات" بحضور عددٍ من ممثلات مكاتب المرأة وأعضاء من المجالس المحلية والهيئة السياسية ومجلس محافظة ادلب، بهدف دعم مشاركة النساء في الانتخابات المحلية لمجلس أريحا. وفق قوانين الادارة المحلية. [اقرأ المزيد](#)

## "Elections: A Citizen's Right" Session In Western Aleppo Countryside

ندوة "الانتخابات حق للمواطن" في قرية السلوم بريف حلب الغربي





TDA held a discussion panel titled "Elections: A citizen's right" in Al-Salum town western Aleppo countryside, attended by 80 people of men and women of the town. The panel aimed to encourage people participate in local councils elections, and raise awareness about the importance of this participation, in coordination with Free Aleppo Governorate Council. [Read More.](#)

نظمت اليوم التالي ندوة بعنوان "المشاركة في الانتخابات حق للمواطن" بالتعاون مع مجلس محافظة حلب الحرة ومكتب التطوير الإداري في قرية السلوم التابعة لبلدة عنجارة في ريف حلب الغربي، بهدف حث الأهالي على المشاركة في انتخابات المجالس المحلية.. [اقرأ المزيد](#)

## "SAVE THE REST".. TDA'S SEMINAR IN AZAZ ALEPPO COUNTRYSIDE

"أنقذوا البقية".. ندوة اليوم التالي في اعزاز بريف حلب



TDA team held a dialogue seminar about detainees and enforced disappearance in cooperation with lawyer's association in Azaz Aleppo, aimed to discuss the role of the institutions and individuals in advocating this issue. To influence the decision makers and policies to demand freedom and rights of detainees.. [Read More.](#)

أقام فريق اليوم التالي ندوة حوارية حول قضية المعتقلين والمغييبين قسراً بالتعاون مع نقابة المحامين الأحرار بمدينة اعزاز بريف حلب. بحضور عدد من الهيئات والمنظمات العاملة في مجال المجتمع المدني.. [اقرأ المزيد](#)

## Froced Dicplacment Workshop In Jabal Al-Zawya Rural Idlib

ورشة "التهجير القسري آثار وحلول".. في جبل الزاوية



## TDA HOLDS A MEETING FOR CIVIL SOCIETY GROUPS IN Aleppo Countryside اليوم التالي تقيم اجتماعاً للفرق المدنية العاملة في ريف حلب



TDA team held a meeting for civil society in Azaz aleppo countryside in Azaz Aleppo countryside, attended by representative of civil society teams and organizations working north Syria. Presenters of 17 civil society groups and organizations attended the meeting, which lasted for two days, aiming to enhance experiences and discusses possible ways of corporation.. [Read More](#).

أقام فريق اليوم التالي اجتماعاً ضم عدداً من فرق ومنظمات المجتمع المدني في أعزاز بريف حلب الشمالي، بمشاركة 17 ممثلاً عن المنظمات المدنية والفرق المحلية العاملة في المنطقة. استمر ليومين بهدف تعزيز التواصل وتبادل الخبرات ووضع آليات للعمل المشترك. بالتعاون مع مركز هوز للتطوير المجتمعي.. [اقرأ المزيد](#)

Law No.10 & Forced Displacement Seminar In Ariha Idleb Countryside  
ورشة القانون رقم 10 ومشروع التهجير القسري بأريحا في ريف إدلب



[Visit Our Website](#)  
[زوروا موقعنا](#)